
PROTOKÓŁ NR IV/2019 
Z OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W BIERUNIU, 

KTÓRA ODBYŁA SIĘ W DNIU 28 MARCA 2019 R. 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO W BIERUNIU 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych  0 
 usprawiedliwionych  0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska, Radca Prawny Katarzyna Morawska-
Paterek (według listy obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 
1.  Otwarcie obrad.  
2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28.02.2019 r.  
4.  Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  i  realizacji  zadań  w  okresie  od 20.02.2019 r. 

do 19.03.2019 r.  
5.   Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miejskiej  podjętych  na  III  sesji  Rady  Miejskiej w dniu 

28.02.2018 r.   
6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
7.   Sieć szkół podstawowych od 1 września 2019 r.   
8.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika.  
9.   Przyjęcie sprawozdań z realizacji:  

a) działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu za 2018 r., 
b) działań Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie wraz 

ze sprawozdaniem z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2018 r. 

c) zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 oraz Gminnym Programie Wspierania Rodziny 
na lata 2018-2020 za okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r., 

d) oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Bieruń. 
10.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi.  
11.  Blok informacyjny.   
12.  Zakończenie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady IV sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych, 
wszystkich obecnych na sali gości. 
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Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Burmistrz Miasta zwrócił się o ograniczenie porządku obrad – wykreślenie z porządku obrad podjęcia 
uchwały w sprawie zbycia w drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
gruntowej, położonej w Lędzinach oraz uzasadnił potrzebę wprowadzenia zmian.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wykreślenie projektu uchwały z porządku 
obrad: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka   

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia nie głos. 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem 
kolejności procedowania nad projektami uchwał: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka   

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.  
 
 
Ad 3  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół Nr III/2019 z obrad III sesji Rady 
Miejskiej, które odbyły się w dniu 28.02.2019 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka   

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 20.02.2019 r. do 19.03.2019 r. Poinformował o  zmianach kadrowych w Urzędzie 
Miejskim w Bieruniu oraz postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień 
Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu międzysesyjnego. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury Joanna Lorenc oraz Komendant Straży Miejskiej Krzysztof 
Waligóra poinformowali o planach i zamierzeniach dot. działalności swoich jednostek.  
 
Po dyskusji, w której udział wzięły radne: Natalia Grosman oraz Agnieszka Demska-Furgał, przystąpiono 
do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska poinformowała, że uchwały podjęte na sesji zostały przekazane 
do nadzoru prawnego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Powiedziała, ze nie ma zgłoszeń i uwag 
do podjętych uchwał.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie tematów 
wiodących oraz wniosków podjętych w miesiącu marcu, bez opinii dotyczących tematu głównego 
i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów oraz Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu marcu br.  
 
 
Ad 7 
 
Do tematu dot. sieci szkół podstawowych od 1 września 2019 r.  wprowadziła Dyrektor Bieruńskiego 
Centrum Usług Beata Berger-Styga.  
 
W dyskusji udział wzięli radni: Piotr Świerkosz, Barbara Panek Bryła i Marcin Nyga. Radni zapytali 
o argumenty zawarte w ankietach, z których zostały przedstawione przez Dyrektor Bieruńskiego 
Centrum Usług. Radni przedstawili problemy organizacyjne związane z funkcjonowaniem dwóch szkół 
podstawowych w mieście. 
 
Radny Marcin Nyga poinformował o zdaniu odrębnym, pod którym podpisali się radni Marcin Nyga, 
Agnieszka Demska-Furgał, Barbara Panek-Bryła, Natalia Grosman oraz Jarosław Mokry. Zdanie 
odrębne stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia PRZECIW 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław PRZECIW 

10. Nyga Marcin PRZECIW 

11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 10 głosów  przeciw – 5 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych, prowadzonych przez Gminę Bieruń oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych od dnia 1 września 2019 roku została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr IV/1/2019 
 
 
Ad 8 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał: 
 

a) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawkami przedstawił Naczelnik Wydziału 
Komunikacji Społecznej Adam Kondla. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu 
Obywatelskiego miasta Bierunia została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr IV/2/2019 
 
 

b) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2019 roku” 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban.  
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2019 roku” została 
przyjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/3/2019 
 
 

c) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „Gminnego programu ograniczenia 
niskiej emisji" 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „Gminnego 
programu ograniczenia niskiej emisji" została przyjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/4/2019 
 
 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia została podjęta 
jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/5/2019 
 
 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Warszawskiej w Bieruniu 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Warszawskiej w Bieruniu 
została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/6/2019 
 
 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Marcina w Bieruniu 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Marcina w Bieruniu została 
podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/7/2019 
 

g) w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 
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10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/8/2019 
 

h) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowych  
na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Bieruń 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz WSTRZ. 

4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowych  na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Bieruń została podjęta większością 
głosów.  
Uchwała Nr IV/9/2019 
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i) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej dotacji dla podmiotów prowadzących żłobki 

na terenie Gminy Bieruń 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej dotacji dla podmiotów 
prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr IV/10/2019 
 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2018-2025 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji, w zakresie przedstawionym na posiedzeniu.  
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 



- 12 - 
 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZ. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2019-2025 została podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr IV/11/2019 
 

 
k) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2018 rok 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia WSTRZ. 

7. Jurecki Stanisław  ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZ. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok została 
podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr IV/12/2019 
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Ad 9 
 
Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące 
sprawozdania: 
 

a) działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu za 2018 r., 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław  ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

b) działań Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie wraz 
ze sprawozdaniem z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2018 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław  ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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c) zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 oraz Gminnym Programie Wspierania Rodziny 
na lata 2018-2020 za okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r., 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław  ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
d) oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Bieruń. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław  ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 
Ad 10 
 
Radna Natalia Grosman zwróciła uwagę na brak możliwości zakupu biletów na płatne wydarzenia 
kulturalne przez internet.  
 
Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury Joanna Lorenc odpowiedziała, że BOK jest w trakcie wdrażania 
takiego systemu.  
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Radna Agnieszka Demska Furgał zapytała o szczegóły dot. strajku nauczycieli w bieruńskich 
placówkach. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług odpowiedziała, ze do strajku przystępują Szkoła 
Podstawowa nr 1 i Szkoła Podstawowa nr 3 oraz Przedszkole nr 2. Poinformowała o szczegółach 
związanych z organizacją zajęć dla dzieci w czasie strajku.  
 
Radna Agnieszka Demska Furgał zwróciła się o przekazanie informacji rodzicom nt. opieki dla dzieci 
za pośrednictwem dziennika elektronicznego.  
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług zapewniła, że takie informacje zostaną przekazane.  
 
Radny Marcin Nyga zaapelował by uczulić dyrektorów oraz zwrócić uwagę nauczycielom, by konflikty 
dot. strajku były  załatwiane na poziomie instytucji – nieprzenoszone na dzieci.  
 
Radny Jarosław Mokry odczytał propozycję treści stanowiska Rady Miejskiej w sprawie budowy tunelu 
pod przejazdem kolejowym na ul. Wawelskiej w Bieruniu oraz przebudowy DW 934 od m. Imielin 
do DK 44. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie stanowisko 
o następującej treści:  
 
Stanowisko 1 
Rozwiązanie palącego problemu komunikacyjnego od lat nękającego kierowców na granicy 
województwa śląskiego z województwem małopolskim – dotyczącego udrożnienia ruchu na drodze 
wojewódzkiej 934 w Bieruniu, jest bardzo istotnym problemu władz miasta Bierunia. 
W godzinach szczytu Bieruń Nowy jest nieprzejezdny. Na drodze wojewódzkiej 934 występuje duże 
natężenie ruchu sięgające 10 tys. pojazdów na dobę (według Generalnego Pomiaru Ruchu z 2015 r.). 
Zamknięcie przejazdu kolejowego na ul. Wawelskiej (linia kolejowa nr 138 w relacji Oświęcim – 
Katowice oraz linia obsługująca ruch towarowy z i do KWK Piast-Ziemowit) powoduje w godzinach 
szczytu gigantyczne zatory ruchu również na bezpośrednio sąsiadującej z drogą wojewódzką DK 44, 
przebiegającą przez województwo śląskie oraz małopolskie (łączącej Śląsk z Krakowem). Natężenie 
ruchu na DK 44 na granicy województw wynosi ponad 17 tys. pojazdów na dobę (pomiar GPR z 2015 r.). 
W związku z czym w 2016 r., na zlecenie Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach, wykonano 
koncepcję budowy tunelu pod przejazdem kolejowym na ul. Wawelskiej w Bieruniu. Koncepcja 
ta wykazała możliwość budowy tunelu, który udrożniłby przejazd przez centrum Bierunia Nowego.  
Kolejnym aspektem sprawy jest pogarszający się stan techniczny DW 934. Przebudowa DW 934 została 
ujęta w Planie rozbudowy dróg wojewódzkich, dokument wdrożeniowy do Strategii Rozwoju Systemu 
Transportu Województwa Śląskiego, do realizacji w latach 2018-2019. Zadanie to posiada pełną 
dokumentację techniczną. Jednakże z uwagi na ograniczoną ilość środków w ramach RPO WSL na lata 
2014-2020, projekt znajduje się na liście rezerwowej dofinasowanych projektów. Koszt przebudowy 
9,5 km odcinka DW 934 szacowany jest na ok. 50 mln zł.  
Rada Miejska apeluje do władz Województwa Śląskiego o zintensyfikowanie działań zmierzających 
do przystąpienia do projektowania i realizacji zadania budowy tunelu pod przejazdem kolejowym 
na ul. Wawelskiej w Bieruniu oraz rozpoczęcie przebudowy drogi wojewódzkiej 934 od m. Imielin 
do DK 44 – zgodnie z projektem budowlanym będącego w posiadaniu ZDW w Katowicach.  
Mając powyższe na uwadze Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje do Burmistrza Miasta Bierunia 
do podjęcia stosownych działań zmierzających do budowy tunelu pod przejazdem kolejowym 
i przebudowy DW 934 w ww. zakresie. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 



- 16 - 
 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara  ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw –   głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła stanowisko.  
 
Radny Jarosław Mokry zapytał o montaż koszy na śmieci i elementów małej architektury na Plantach 
Karola.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że zadanie jest w trakcie realizacji 
– czekamy na oferty przedsiębiorców.  
 
Radny Walenty Magiera zwrócił się o uporządkowanie stanu drzew przy ul. Jagiełły 51 oraz zapytał 
o realizację wniosku o poprawę bezpieczeństwa na ul. Jagiełły i Bijasowickiej.  
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma podmiotu, który mógłby zrealizować 
zadanie związane z pielęgnacją drzew. Poinformował o szczegółach dot. możliwości zawarcia umowy 
z wykonawcą.  
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drogach jest w stałym 
kontakcie z PZD. Jutro odbędzie się rozmowa z dyrektorem jednostki w tej sprawie.  
 
Radna Maria Sitko zapytała o realizację stanowiska Rady Miejskiej z miesiąca stycznia w sprawie 
poprawy bezpieczeństwa skrzyżowania na ul. Turystycznej.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma informacji w tym 
zakresie, odpowiedź zostanie udzielona radnej drogą elektroniczną.  
 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała z czego wynika brak zajęć dla dzieci w czasie egzaminów 
gimnazjalnych oraz zapytała o ostateczną decyzję w sprawie zapewnienia opieki dla dzieci 
w  świetlicach w tym czasie. 
 
Dyrektor Beata Berger-Styga odpowiedziała, że brak zajęć dydaktycznych dla dzieci jest związany 
z potrzebą zapewnienia ciszy i spokoju dla uczniów zdających egzaminy. Zajęcia w świetlicy będą się 
odbywały.  
 
Radna Krystyna Wróbel zapytała o nabór dzieci do przedszkoli. 
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Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług odpowiedziała, że nabór zakończył się w ubiegły piątek, 
na tą chwilę wnioski są analizowane przez dyrektorów. 
 
Radna Krystyna Wróbel zawnioskowała o naprawę zniszczonej nawierzchni drogi, rozjeżdżonego 
krawężnika i  chodnika na ul. Dąbrówki (na łuku) i uzupełnienie ubytków pozimowych, naprawę 
przekrzywionego znaku drogowego na ul. Dąbrówki oraz zwrócenie się do władz wojewódzkich 
o wykonanie pozimowego czyszczenia drogi ul. Wawelskiej.  
 
Burmistrz Miasta poinformował o koniecznych naprawach pozimowych ubytków w nawierzchniach 
jezdni.  
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji, która wpłynęła do radnych. Radni 
mogą zapoznać się z nią w Biurze Rady. Przypomniał o złożeniu korekt do oświadczeń majątkowych 
oraz o zgłoszeniach chętnych osób do udziału w Dniu Skupienia.  
 
Radna Krystyna Wróbel poinformowała o wynikach turnieju Skata, w którym gmina Bieruń zdobyła 
I miejsce.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o Turnieju gry w kręgle, który odbędzie się 11 maja br.  
 
Radny Edward Andrejczuk poinformował o spotkaniu organizowanym w Katowicach pt.: „Kanał śląski  
i droga wodna górnej Wisły – szanse i wyzwania”. Przybliżył szczegóły dot. planów budowy kanału.  
 
Burmistrz Miasta zaprosił na Turniej gry w Bule o Puchar Burmistrza Bierunia, który odbędzie się 
6 kwietnia  br. na boiskach przy Łysinie.  
 
Ad 12 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady IV Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Magdalena Kuźbińska 


